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Dot. Choinki z zeszłych lat. 
 
Zapytanie o choinkę, która była przez lata w Rynku. 
 
Czy nie można jej też niezależnie gdzieś wystawić, żeby służyła? 
Obecnie aż się prosi np.w miejscu byłego kiosku przy Baszcie Kowalskiej- Ronda- mogła by 
godnie świecić w tak też atrakcyjnym miejscu nie tylko mieszkańcom, ale i setkom przejezdnym 
aut.). 
W nast.latach także mamy Nad Zalewem piękny teren do jej wystawienia- kwestia do 
przemyślenia, czy nie warto wyciągnąć z magazynów?
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